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PROTOKÓŁ Nr   97/2005 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 12 sierpnia  2005r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ trzech członków komisji ( nieobecni K. Olech, S. Maślinski ) 
b/ Grażyna Chojnowska – Dyrektor GOK 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Omówienie spraw związanych z rozwojem turystyki na terenie gminy.. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  przyjęła protokół z poprzedniego 
posiedzenia  (3 za )oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
 Dyrektor GOK poinformowała komisje o gościach odwiedzających Ośrodek 
Informacji Turystycznej mieszczący się w GOK. Poinformowała o kwaterach z terenu gminy, 
które cieszą się dużym powodzeniem wśród wczasowiczów. Przedstawiła ofertę Gospodarstw 
Agroturystycznych. Poinformowała, ze pracownicy Punktu Informacji Turystycznej 
opracowali cztery szlaki turystyczno-rowerowe z podaniem stopnia trudności i dokładnym 
opisem. Pani Dyrektor pochwaliła absolwenta kol. Jastrzebskiego za jego zaangażowanie i 
profesjonalizm w informacji turystycznej. Uważa, że w codziennej pracy bardzo by się 
przydał cyfrowy aparat fotograficzny w celu propagowania walorów turystycznych naszej 
gminy. Dużym utrudnieniem w pracy Punktu IT jest brak bezpośredniego połączenia 
telefonicznego. /obecnie nie można przełączyć bezpośrednio z GOK na Punkt, a turysta 
często drugi raz nie zadzwoni/. 
 
Załączeniu do protokołu jest sprawozdanie z działalności Punktu Informacji Turystycznej. 
 
Ad 5 
 
 Pan Jan Szymański zwrócił się do Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki o 
wsparcie Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w sprawie 
przejęcia przez te Komisje patronatu nad Ośrodkiem Wypoczynkowym w Krzyni. Komisja 
chce patronować remontowi a następnie organizacji wypoczynku letniego. Chce by powstało 
tam Centrum Edukacji, Kultury i Profilaktyki. Ponadto właściciel domków letniskowych 
zagrodził bezpośredni dostęp do jeziora i trzeba chodzić droga okrężną. 
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Ponadto Komisja zapoznała się z: 
- wnioskiem Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego w sprawie 

umorzenia jednej raty podatku rolnego za 2005r. rolnikom z terenu gminy, 
- pismem Sądu Okręgowego w Słupsku w sprawie odwołania z funkcji ławnika Pana 

Stanisława Kiernickiego, 
- wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku unieważniającym 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego     
 
Na tym protokoł zakończono.           
                                                                                                 Przewodnicząca  
                                                                                          Komisji Kultury, Oświaty,  
                                                                                               Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                 Jadwiga Karaś 

 


